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Protokół  Nr 1/2024 

z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu  
z dnia 22 stycznia 2024 r. 

 
Komisja Gospodarki i Budżetu w składzie: 
Andrzej Budych -Przewodniczący Komisji 
Grzegorz Bielecki – wiceprzewodniczący 
Mariusz Graczyk – członek 
Marek Pych – członek 
Grzegorz Woźniak- członek 
 
Nieobecny: 
Jan Mazur – członek 
Łukasz Szymański – członek  
Karolina Kurzawa- członek 
 
 
W zakresie przedstawianych spraw: 
Wiesław Czyczerski  Burmistrz Zbąszynka 
Aneta Nawracała   Skarbnik Gminy 
   
Posiedzenie Komisji Gospodarki i Budżetu trwało od godz. 15:00 do godz. 16:00. 

Ogólna liczba radnych biorących udział w posiedzeniu Komisji –  5 radnych. 
 
Planowany porządek posiedzenia przedstawiał  się następująco: 
1. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2024 rok 
2. Informacja z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek obowiązującej w 2023 roku,  
    w tym informacja z wykonania wydatków majątkowych za 2023 r. 
3.  Sprawy bieżące (projekty uchwał). 
 
Porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie. 
 
 
Ad 1. 
Do przesłanego wcześniej drogą elektroniczną planu projektu pracy Komisji na 2024 rok, nie 

zgłoszono uwag.  

Plan pracy Komisji na 2024 rok został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad. 2 

Informacja  z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek obowiązującej w 2023 roku, w 
tym informacji z wykonania wydatków majątkowych za 2023 rok została udostępniona 
radnym drogą elektroniczną. 
Radny Marek Pych w nawiązaniu do informacji zapytał o programy w sprawie  dopłat do 

wymiany kotłów oraz  przydomowej oczyszczalni ścieków. Czy Gmina posiada takie dane 

oraz jakie jest zapotrzebowanie? 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski odpowiedział, że w ramach programu 

dofinansowujemy pompy ciepła, ogrzewanie gazowe oraz elektryczne. Gmina, nie posiada 

statystyk jaka jest ilość posesji, które mają ogrzewanie węglowe. Natomiast mieszkańcy, 

którzy na swojej posesji mają przydomowe szamba, zgłaszali tą informację do Urzędu z uwagi 

na obowiązujące przepisy. Burmistrz  w kilku zdaniach omówił  dofinansowanie w sprawie  

programu utylizacji eternitu. 

Radny podniósł temat drzew, dopytał jaka ilość była w zeszłym roku posadzona na terenie 

Zbąszynka.  

Burmistrz odpowiedział, że na 100-lecie posadziliśmy 100 dębów, oraz wymieniliśmy te 

drzewa, które tego wymagały.  

Radny dopytał w sprawie drzew znajdujących się na obwodnicy, które uległy zniszczeniu, 

czego powodem było zrobione przyłącze wodne. Burmistrz Zbąszynka odpowiedział, że  

zostały przesadzone wraz z systemem korzeniowym, te które się nie przyjęły bądź zamarły 

zostaną wymienione na nowe nasadzenia. 

/Informacja z realizacji strategii za 2023 r. oraz wykonanie wydatków majątkowych za 2023 

r., stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/ 

Komisja nie zgłosiła uwag do przedstawionej informacji. Informacja została jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowana i skierowana pod obrady sesji. 

 
 
Ad. 3  
W tej części posiedzenia Burmistrz Zbąszynka oraz Skarbnik Gminy omówili następujące 

projekty uchwał: 

• Projekt Nr 1 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek na lata 2024 – 2037 

• Projekt Nr 2 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 
2024 rok 

Radny Marek Pych dopytał o kwotę, która dotyczy drogi Dąbrówka- Rogoziniec, a wynika 
bezpośrednio z przedstawionego projektu uchwały. 

• Projekt Nr 3 w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Nowego Szpitala w 
Świebodzinie Sp. z o. o. w 2024 roku 
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Burmistrz Wiesław Czyczerski odniósł się do proponowanego projektu uchwały i  
dopowiedział, że kwota , która wynika z projektu obejmuje zakup karetki oraz utrzymania 
podstacji pogotowia w Zbąszynku. 
Radny dopytał, jaki jest koszt zakupu karetki.  
Burmistrz Wiesław Czyczerski odpowiedział, że jest to kwota ok. 1 mln, kwota po części jest 
finansowana z budżetu reszta kwoty przeznaczona zostanie na utrzymanie podstacji. 

• Projekt Nr 4 w sprawie udzielenia dotacji celowej w 2024 roku dla Lubuskiego 
Centrum Ortopedii im. Dr Lecha Wierusza Sp. z o.o. w Świebodzinie 

• Projekt Nr 5 w  sprawie udzielenia dotacji celowej w 2024 roku dla Sikora 
Clinic w Zbąszynku 

Burmistrz dopowiedział, że jest to element wyposażenia, który jest własnością Gminy. Koszty 
eksploatacji są po stronie właściciela kliniki. 

• Projekt Nr 6 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na 
utrzymanie Izby Wytrzeźwień w Raculi w 2024 r. 

• Projekt Nr 7 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 
lokalu użytkowego położonego w Zbąszynku przy ul. Długiej 1 z 
dotychczasowym najemcą w trybie bezprzetargowym 

Radny zapytał czy właściciel  Sicora Clinic będzie wynajmował dodatkowe pomieszczenia? 
Burmistrz odpowiedział, że jesteśmy w trakcie rozmów dotyczących przeznaczenia 
dodatkowego pomieszczenia dla chirurga szczękowego. 

• Projekt Nr 8 w sprawie warunków udzielania bonifikat od ceny nieruchomości 
gruntowych sprzedawanych na rzecz ich użytkowników wieczystych i 
wysokości stawek procentowych  

• Projekt Nr 9 w sprawie uchwalenia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia 
Seniorów” w Gminie Zbąszynek na rok 2024   

• Projekt Nr 10 w sprawie uchwalenia Programu Wspierania Rodziny w Gminie 
Zbąszynek na lata 2024-2026 

• Projekt Nr 11 w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie i 
restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

• Projekt Nr 12 w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace  konserwatorskie i 
restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

• Projekt Nr 13 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Świebodzińskiemu w formie dotacji celowej w 2024 roku 

• Projekt Nr 14 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Świebodzińskiemu w formie dotacji celowej w 2024 roku 

• Projekt Nr 15 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Świebodzińskiemu w formie dotacji celowej w 2024 roku 

 
 
Komisja Gospodarki i Budżetu jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 
Wszystkie  projekty zostały  skierowane pod obrady sesji. 
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Radny Grzegorz Woźniak dopytał czy dr Łuciów-Stawicka będzie kończyć pracę zawodową? 
Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski odpowiedział, że brak jest konkretnej deklaracji 
Pani Doktor, obecnie prowadzone są rozmowy w temacie podjęcie współpracy z firmą 
TOPMED. 
Radny Grzegorz Woźniak podniósł temat oświetlenia na ulicy Kolejowej. 
Burmistrz udzielił odpowiedzi powyższej sprawie i dopowiedział, że ważnym zadaniem jest 
zwiększenia natężenia oświetlenie pod tunelem w stronę Chlastawy. 
Radny Grzegorz Bielecki dopytał o drogę powiatową prowadzącą przez Kosieczyn, zwrócił 
uwagę na dziury znajdujące się w drodze. 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  odpowiedział, że będziemy w tej sprawie kierować pismo do 
Starostwa  Powiatowego. 
Radny Marek Pych dopytał czy jest szansa wybudowanie chodnika w Kręcku,  w sprawie 
drogi na Boleniu, czy jest możliwość od boiska zrobić drogę z płyt oraz o podłączenie 
kanalizacji do budynku Szkoły Podstawowej w Dąbrówce Wielkopolskiej. 
 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji Gospodarki i Budżetu. 

 
Protokołowała:     Przewodniczący Komisji 

  Gospodarki i Budżetu: 
 

Anna Przybyła  
                  Andrzej Budych 

           
 

 

Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz Zbąszynka 
2. Sekretarz Gminy 
3. Skarbnik Gminy 
4. Przewodniczący Rady 
5. Przewodniczący Komisji 


